

Dagordning för styrelsemöte Hallands Naturskyddsförening

Dag: Onsdag 10/6 kl. 18-21 Asigestugan 1:4, samling vid parkeringen vid Asige kyrka.

Deltagare: Agneta Dannberg, Anders Tullander, Annalena Holm, Antti Friberg, Kerstin Seger, Bo Hansson. Adjungerad Thomas Cronqvist från Falkenbergskretsen.

1. Möte öppnades och dagordningen gicks igenom
2. Till mötessekreterare valdes Agneta Dannberg
3. Föregående protokoll från 12/5 gicks igenom och godkändes.
4. Inkommande post och aktiviteter
Fältbiologerna i Halland har kontaktat Länsförbundet. De träffade Annalena Holm 15/5. De vill rädda havet och lära sig skriva insändare.
Träff 4/6 med Sportfiskarna, Anders Karlsson och Thomas Wislander chefsjurist, tillsammans med Lagans vänner, om Mittlagan och om att lösa ut vattenkraftverket i Laholm. Anders har träffat dem tillsammans med Margareta Lindgren.
Förslag till beslut för Mahults naturreservat i Simlångsdalen Länsstyrelsen. Ädellövskogar ska gynnas i naturreservatet. Ärendet är skickat till Halmstadskretsen.
Trottagårds torvmosse, Hylte, samråd före ansökan om fortsatt drift i 25 år på 190 ha. Möte i Hyltekretsen om detta 14/6.
4 kraftverk/dammar i Genevadsån ansöker om moderna vattendomar för sin verksamhet. Synpunkter inlämnat av Södra Halland och Halmstadskretsen.
Bölarps kvarn tas upp i tingsrätten 25/9.
Ytterligare två kraftverk i Oskarström, Maredsfors, Oskarströms övre, Bo har skrivit ett yttrande till Mark- och miljödomstolen.
Linebergs mölla i Fylleån, privat markägare. Beslut om rivning.
Idag kom beskedet om att delar av Biskopshagens naturreservat ska upphävas till förmån för Kärnkraftverk. Beslutet ska överklagas direkt till regeringen.
.
5. Kommande aktiviteter
Skogskonferens i Borås 23-25/10 arr är Götalands Skogar. Halland har sökt 213.000 men fick Bara 80.000. Bidrag söks på annat håll också, annars blir deltagaravgiften högre.
6. Skrivelser fanns det inga.
7. Länsförbundets fastigheter
Asigestugan, vad vill vi göra? Vad vill Falkenbergskretsen? Vi beslutade att kontakta grannarna, då det behövs städas i gränsen. Vi beslöt att inga skogliga åtgärder skall göras.

Björkelund, möte 4/6 med Björkelundsgruppen, Anders Tullande och Bo Tegnäs deltog. Vi hade även John Strand och Lea Schnider från Hushållningssällskapet med som med EU pengar Grip for Life ser om något art- eller habitatsarbete kan genomföras på Björkelund.

Förslag och diskussion:

- a. Efter avverkning och markberedning i höstas, räknar vi med naturlig förnygring räcker (björk, tall, ek och gran) men att vi skall försöka plantera enstaka bärande träd och buskar som då måste hägnas in. Detta kan göras med eget arbete. Anders kontaktar Lst om plantor.
- b. Vi behöver bekämpa berberis, björnbär mm i betesmarken SV delen, vi behöver hjälp av liten grävmaskin och spadförare. Kan utföras i höst. Sen får marken hållas efter med betesputs. Styrelsen beslutade att genomföra detta vilket medför en kostnad.

- c. Röjning/gallring runt och i betesmarkerna är så mycket att vi behöver hjälp, kan kanske göras i vinter när vi skall gallra björkbestånd. Med egna insatser kan mindre träd och buskar röjas. Styrelsen beslutade att genomföra det vilket kan medföra en kostnad.
 - d. Ny djurhållare 2027 efter Kent. Anders tar kontakt med Andreas Måttgård Bengtsson och hör om hans intresse, annars kontaktar Bo Tegnäs Anna Kristensson, Stenekull.
 - e. Ev skogsbyte i framtiden i norr om befintligt byte får diskuteras med ny djurhållare. Virtuella stängsel diskuterades, skulle ge möjlighet att beta även på ljungheden.
 - f. Stängselstolpar, ska vara ek sågade, nya genomgångar byggs av Jerry. Bosse har stockar för uppsågning till nya stolpar.
 - g. Uppsättning av 3 st info-skylt för vår nya skog. OK det kan vi genomföra själva.
 - h. P-plats och ev. bom för att hindra biltrafik in till vändplanen. Björkelundsgruppen tyckte att vi börjar med P-skylt 06-22. Vänta med bom och prova om detta räcker. Styrelsen beslutade att det ska finnas en p-skylt vid huset med ett tillägg, välkommen till fots eller med cykel.
 - i. Gallring av björkskog planeras till 2026/27
 - j. Röjning av Lindbloms stig uppe på åsen (nämns i gåvobrevet) Nils-Olof och Jerry utför detta.
 - k. Omläggning av tak på boningshus får vänta till 2027
 - l. Utemöbler, ok just nu.
 - m. Behov att fylla vissa väggropar i höst.
 - n. HS skriver en lista på vad de skulle kunna göra på Björkelund, så får vi diskutera vidare deras förslag.
8. Kansli Väst
Styrgruppsmöte 15/6 kl 9-12 digitalt. Antti Friberg och Anders Tullander deltar
Kretskonferens i Herrljunga 9-11/10. Kansli väst skickar inbjudan.
9. Mittlagan
Statkraft har bemött våra synpunkter på deras ansökan av Mittlagan, Svar senast 16/6 till Mark- och miljödomstolen. Margareta Lindgren jobbar med ärendet.
Förhandlingar blir i höst. Vi bjuder in miljöjurist Rebecca Nordström att delta. Det ska rivas tre vattenkraftverk och byggas ett nytt. Vi beslutade att använda det som redan finns skrivet och även bifoga en fladdermusinventering.
10. Uppdatering av hemsida, nuvarande hemsida är uppdaterad, namn, protokoll och våra skrivelser. Arbetet på nya går trögt. Maja på kansli Väst kan hjälpa till att skapahemsidor till kretsarna.
11. Ekonomi. Vi beslutade att föreningen kan subventionera 2 personer per krets för deltagande i kretskonferensen, med 1000 kr, totalt max 12.000 kr. Vi beslutade också att föreningen kan subventionera 1 personer per krets för deltagande i skogskonferensen, med 1000 kr, totalt max 6.000 kr.
12. Rapporter från kretsarna, bordlades.
13. Nästa möte 24/8 klockan 18. Plats meddelas senare.
14. Övriga frågor
15. Mötet avslutas.